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မတ္ ၂၃၊၂၀၁၉  

ႏုိင္ငံေတာ္သမၼတ အဆုိျပဳသည့္ တနသၤာရီ 
တုိင္း ေခတၱဝန္ႀကီးခ်ဳပ္ ဦးျမင့္ေမာင္ကို 
ဝန္ႀကီးခ်ဳ ပ္အျဖစ္ခန္႔အပ္ရန္  မတ္လ ၂၂ ရက္ 
က က်င္းပသည့္ တုိင္းလႊတ္ေတာ္ အေရးေပၚ 
အစည္းအေဝးတြင္ ကန္႔ကြက္သူမရိွ အတည္ 
ျပဳခဲ့သည္။

ဝန္ႀကီးခ်ဳ ပ္အျဖစ္ခန္႔အပ္ရန္ လႊတ္ေတာ္ 
က သေဘာတူသည့္အေပၚ ဦးျမင့္ေမာင္က 
''တာဝန္ေပးလိုက္တယ္လုိ႔ ကြၽန္ေတာ္က 
ခံယူပါတယ္။ ေပးလိုက္တ့ဲတာဝန္ကုိ ကုိယ္စြမ္း 
ဉာဏ္စြမ္းရွိသမွ် ကြၽန္ေတာ္ ထမ္းေဆာင္ဖို႔ 
ရွိပါတယ္""ဟု ေျပာသည္။

ယခင္ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္ေဟာင္း ေဒါက္တာ 
လဲ့လဲ့ေမာ္ကို မတ္လ ၁၀ ရက္တြင္ အဂတိ 
လိုက္စားမႈျဖင့္ ဖမ္းဆီးအေရးယူၿပီးေနာက္ 
ႏုိင္ငံေတာ္သမၼတက တနသၤာရီတုိင္းအစိုးရ 
အဖြဲ႕ သယံဇာတႏွင့္ပတ္ဝန္းက်င္ထိန္းသိမ္း 

ေရးဝန္ႀကီး ဦးျမင့္ေမာင္ကို မတ္လ ၁၁ ရက္ 
တြင္ ေခတၱဝန္ႀကီးခ်ဳ ပ္အျဖစ္ ခန္႔အပ္ခ့ဲသည္။

ထို႔ေနာက္ ၎အား ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္အျဖစ္ 
ခန္႔အပ္ရန္ တိုင္းလႊတ္ေတာ္သို႔ မတ္လ ၁၈ 
ရက္စြဲျဖင့္ အမည္စာရင္းေပးပို႔ခဲ့သည္။ ထို႔ 
အျပင္ တုိင္းအစိုးရအဖြဲ႕ စီမံဘ႑ာဝန္ႀကီး 
ႏွင့္ လွ်ပ္စစ္ႏွင့္စြမ္းအင္ဝန္ႀကီးကို မတ္လ 
၁၉ ရက္တြင္ သမၼတက ႏုတ္ထြက္ခြင့္ျပဳထား 
သည္။ လစ္လပ္ေနေသာ တုိင္းအစိုးရအဖြဲ႕ 
ဝန္ႀကီးေနရာမ်ားအတြက္ မည္သည့္ပုဂၢိဳလ္ 

မ်ားကို ခန္႔အပ္မည္ဟု ႀကိဳတင္မွန္းဆထား 
ျခင္းမရွိေသာ္လည္း ျပည္ေထာင္စုအစိုးရ 
ႏွင့္ ပါတီတာဝန္ရွိသူတုိထံမွ အႀကံဉာဏ္ႏွင့္ 
လမ္းၫႊန္မႈမ်ား ရယူေဆာင္ရြက္မည္ဟု 
ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္သစ္က ရွင္းျပသည္။ ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္ 
အသစ္အျဖစ္ ခန္႔အပ္ခံရသည့္ အသက္ ၄၆ 
ႏွစ္အရြယ္ ဦးျမင့္ေမာင္သည္ တနသၤာရီ 
တုိင္း ဒီခ်ဳပ္ပါတီအလုပ္အမႈေဆာင္အဖြဲ႕ 
အတြင္းေရးမွဴးျဖစ္ၿပီး ၂၀၁၅ ေရြးေကာက္ပြဲ 
တြင္ ေကာ့ေသာင္းၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္အမွတ္ 
(၂) တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ 
အျဖစ္ ေရြးခ်ယ္ခံထားရသူျဖစ္သည္။

တနသၤာရီၿမိဳ႕နယ္ တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 
ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးရဲျမင့္ေဆြက ဝန္ႀကီး 
ခ်ဳပ္ဦးျမင့္ေမာင္ႏွင့္ပတ္သက္၍ ''အစိုးရ 
အဖြဲ႕ထဲမွာလည္း ပူးေပါင္းေဆာင္ရြက္မႈ 
အားေကာင္းတဲ့ဝန္ႀကီးလို႔ ေျပာလို႔ရတယ္"" 
ဟု မွတ္ခ်က္ျပဳထားသည္။ 
(ကုိးကား- http:// 7daydaily.com )

ဝန္ႀကီးဦးျမင့္ေမာင္ကို   တနသၤာရီတိုင္းဝန္ႀကီးခ်ဳပ္အျဖစ္   လႊတ္ေတာ္အတည္ျပဳ

မတ္ ၂၄၊၂၀၁၉  

၂၀၁၉-၂၀ ဘ႑ာေရးႏွစ္အတြင္း ေဆာင္ရြက္ရန္ ဌာနဆုိင္ရာ 
မ်ားက တင္ျပထားသည့္လုပ္ငန္းမ်ားကို လႊတ္ေတာ္ေရးရာေကာ္မတီ 
မ်ားက ကြင္းဆင္းစစ္ေဆးေနေၾကာင္း မေကြးတုိင္းလႊတ္ေတာ္ 
စိုက္ပ်ဳိးေရး၊ ေမြးျမဴေရးႏွင့္ ဆည္ေျမာင္းမ်ားဖြံ႕ၿဖိဳးတုိးတက္ေရး 
ေကာ္မတီဥကၠ႒ ဦးေဇာ္၀င္းကေျပာသည္။

ဌာနဆိုင္ရာမ်ားက လုပ္ငန္းေဆာင္ရြက္ရန္ တင္ျပထားေသာ 
လုပ္ငန္းမ်ားသည္ ေျမျပင္တြင္ အမွန္တကယ္ေဆာင္ရြက္ရန္ သင့္၊ 
မသင့္ႏွင့္ တင္ျပေတာင္းခံထားသည့္ေငြေၾကးႏွင့္ ကုိက္ညီမႈရွိ၊ မရွိ 
သိရိွႏုိင္ရန္ ၿမိ ႕ဳနယ္မ်ားသို႔ ကြင္းဆင္းစစ္ေဆးျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း ၎က 
ေျပာသည္။

''ျပည္သူေတြနဲ႔ ေတြ႕ဆုံခ်င္တာလည္းပါတယ္။ ဒါေၾကာင့္ ေတြ႕ဆုံ 
ပြဲေတြလည္းလုပ္ၿပီး ဌာနဆိုင္ရာေတြက တင္ျပေတာင္းခံထားတဲ့ 
လုပ္ငန္းေတြကုိခ်ျပၿပီး သူတို႔ရဲ႕သေဘာထားရယူတာေတြလုပ္တယ္။ 
အဓိကကေတာ့ ႏုိင္ငံရန္ပုံေငြနဲ႔လုပ္ေဆာင္ေနတဲ့ ဌာနဆုိင္ရာေတြရဲ႕ 
စီမံကိန္းေတြကုိ စီမံကိန္းအလြဲအမွားေတြ မျဖစ္ေစခ်င္ေတာ့ဘူး""ဟု 
ဦးေဇာ္၀င္းက ေျပာသည္။

မတ္လ ၂၂ ရက္တြင္ ကံမၿမိဳ႕နယ္၊ ၂၃ ရက္တြင္ ေအာင္လံ 
ၿမိဳ႕နယ္တို႔သုိ႔ ကြင္းဆင္းေလ့လာခဲ့ၿပီး အဖြဲ႕ႏွစ္ဖြဲ႕ခြဲကာ မတ္လ ၂၈ 
ရက္အထိ ကြင္းဆင္းေလ့လာမႈမ်ား ဆက္လက္ေဆာင္ရြက္မည္ျဖစ္ 
ေၾကာင္း ယင္းေကာ္မတီအဖြဲ႕၀င္ ဆင္ေပါင္၀ဲၿမိဳ႕နယ္ တုိင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ဦးတင္ေမာင္ဦးက ေျပာသည္။ 
(ကုိးကား- http://7daydaily.com)

၂၀၁၉-၂၀ ဘ႑ာေရးႏွစ္အတြင္း ေဆာင္ရြက္မည့္လုပ္ငန္းမ်ားကုိ မေကြးတုိင္း 
လႊတ္ေတာ္ေကာ္မတီ၀င္မ်ား ကြင္းဆင္းစစ္ေဆး

ဓာတ္ပုံ-တနသၤာရီတုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၇၅

မတ္ ၁၊၂၀၁၉  

လစ္လပ္ေနသည့္ ဧရာဝတီတုိင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ဒုဥကၠ႒ေနရာကို အထက္တန္း 
ေရွ႕ေနတစ္ဦးျဖစ္သူ ဓႏုျဖဴၿမိ ႕ဳနယ္ အမွတ္(၂) 
တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ကိုယ္စားလွယ္ 
ဦးစန္းေထြးကို ေရြးခ်ယ္ခန႔္အပ္ခဲ့သည္။ 

ေဖေဖာ္ဝါရီ ၂၈ ရက္က က်င္းပသည့္ 
ဧရာဝတီတုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ၁၆ ႀကိမ္ 
ေျမာက္ ပုံမွန္အစည္းအေဝး ပထမေန႔တြင္ 
ေရြးခ်ယ္ခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။

ယခင္လႊတ္ေတာ္ဒုဥကၠ႒ ဦးစံမင္းေအာင္ 
ကို ဧရာဝတီတိုင္း ေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္တြင္ 
အသုံးျပဳရန္ ကား ၅ စီး ဝယ္ယူသည့္ကိစၥႏွင့္ 
ပတ္သက္၍ အမ်ဳိးသား ဒီမိုကေရစီအဖြဲ႕ခ်ဳပ္ 
(NLD) ပါတီမွ ရာသက္ပန္ထုတ္ပယ္ခံရၿပီး 
ေနာက္ ဒုဥကၠ႒ရာထူးမွလည္း ၎၏ဆႏၵ 

အေလ်ာက္ ႏုတ္ထြက္သြားခဲ့သည့္အတြက္ 
လစ္လပ္ေနခဲ့သည့္ ဒုဥကၠ႒ေနရာကို ဓႏုျဖဴ 
အမွတ္(၂)တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ကိုယ္ 
စားလွယ္ ဦးစန္းေထြးအား ခန႔္အပ္ခဲ့ျခင္းျဖစ္ 
ေၾကာင္း သိရသည္။

ဓႏုျဖဴၿမိ ႕ဳနယ္ တုုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ ဦးစန္းေထြးက''လႊတ္ေတာ္ 
ကို ဥပေဒေတြ၊ ဖြဲ႕စည္းပုံအေျခခံ ဥပေဒေတြ 
နဲ႔အညီ တည့္မတ္ေအာင္ ထိန္းေက်ာင္းသြား 
မယ္။ ေနာက္တစ္ခုက ဧရာဝတီလႊတ္ေတာ္ 
က လႊတ္ေတာ္အေဆာက္အအံုသစ္ ေဆာက္ 
လုပ္ေနပါတယ္။ အဲဒီတည္ေဆာက္ေရး 
ေကာ္မတီမွာ ကြၽန္ေတာ္က ဥကၠ႒ဆိုေတာ့ 
ကြၽန္ေတာ္တို႔သက္တမ္းအတြင္းမွာ လႊတ္ 
ေတာ္အေဆာက္အအုံကို အျမန္ဆုံးၿပီး 
ေအာင္ လုပ္ေဆာင္သြားမွာပါ""ဟု ဧရာဝတီ 
ကို ေျပာသည္။

ရာထူးမွႏုတ္ထြက္ခဲ့သည့္ ယခင္လႊတ္ 
ေတာ္ ဒုဥကၠ႒ေဟာင္း ဦးစံမင္းေအာင္မွာ 
ဥပေဒဘြ႕ဲရ အထက္တန္းေရွ႕ေနတစ္ဦးျဖစ္ၿပီး 
လႊတ္ေတာ္ဒုဥကၠ႒သစ္ျဖစ္လာသည့္ အသက္ 
၆၄ ႏွစ္ အရြယ္္ရွိ ဦးစန္းေထြးမွာလည္း ဓႏုျဖဴ 
ၿမိ ႕ဳမွ အထက္တန္းေရွ႕ေနတစ္ဦးျဖစ္သည္။

၂၀၁၅ အေထြေထြေရြးေကာက္ပြဲတြင္ 
ဓႏုျဖဴၿမိဳ႕နယ္၊ အမွတ္ (၂) တိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ မဲဆႏၵနယ္တြင္ ခိုင္လုံမဲ ၆၂ 
ရာခိုင္ႏႈန္းျဖင့္ အႏိုင္ရကာ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္ 
စားလွယ္အျဖစ္ ေရြးေကာက္တင္ေျမႇာက္ 
ျခင္းခံခဲ့ရသူျဖစ္ၿပီး ဧရာဝတီတိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ ဥပေဒျပဳေရးေကာ္မတီ အတြင္း 
ေရးမႉးႏွင့္ ျပည္သူတို႔၏ တင္ျပစာ၊ တိုင္ၾကား 
စာႏွင့္ အသနားခံစာဆိုင္ရာ ေကာ္မတီဝင္ 
အျဖစ္ တာဝန္ထမ္းေဆာင္ခဲ့သူ ျဖစ္သည္။
(ကုိးကား- The Irrawaddy - Burmese Edition)

ဧရာဝတီတိုင္းလႊတ္ေတာ္  ဒုဥကၠ႒သစ္အျဖစ္  ေရွ ႕ေနလႊတ္ေတာ္အမတ္ကို  ခန႕္အပ္

၂၀၁၉ ခုႏွစ္၊ မတ္လ ၂၄ ရက္ေန႔က က်င္းပခဲ့ေသာ ADB ေခ်းေငြျဖင့္ ရန္ကုန္-ျပည္ရထားလမ္းပိုင္း အဆင့္ျမႇင့္တင္ျခင္း Public 
Consultation Meeting သို႔ ပဲခူးတုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ တက္ေရာက္ခဲ့ေၾကာင္း သိရသည္။
 (ဓာတ္ပုံ- ပဲခူးလႊတ္ေတာ္ေဖ့စ္ဘြတ္ခ္) 

သတင္းဓာတ္ပုံ
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၇၅

မတ္ ၅၊ ၂၀၁၉ 

မြန္ျပည္နယ္အတြင္းရွိ ကိုလိုနီေခတ္ 
လက္က်န္ အေဆာက္အအုံမ်ားကို အနီး 
ကပ္ေလ့လာခြင့္ရရန္ ေဆာင္ရြက္ေပးမည္ 
ျဖစ္ေသာ္လည္း  ျပည္နယ္အစိုးရ႐ုံးအတြင္း 
ရွိ နာရီစင္ကို လုံၿခံဳေရးအရ ေလ့လာခြင့္ျပဳ 
မည္မဟုတ္ေၾကာင္း မြန္ျပည္နယ္စီမံကိန္း၊ 
ဘ႑ာေရး၊ လူဝင္မႈႀကီးၾကပ္ေရးႏွင့္ျပည္သူ႔ 
အင္အားဝန္ႀကီး ဦးဝဏၰေက်ာ္က ေဖေဖာ္ဝါ 
ရီ ၂၈ ရက္က ေျပာၾကားခဲ့သည္။

ျပည္နယ္အတြင္း ကုိလုိနီေခတ္အေဆာက္ 
အအုံမ်ားစြာ က်န္ရွိေနေသာ္လည္း ေမာ္လ 
ၿမိဳင္ၿမိဳ႕ရွိ သစ္ေတာဦးစီး႐ုံးႏွင့္ စတုတၳသမီး 
ေတာ္အေဆာင္တို႔သည္ ကန႔္သတ္နယ္ေျမ 
ျဖစ္သည့္အတြက္ လည္ပတ္ေလ့လာမည္ဆို 
ပါက မြန္ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕သို႔ ခြင့္ျပဳခ်က္ 
ေတာင္းရန္လိုအပ္ေၾကာင္း ဆက္လက္ေျပာ 
သည္။

''မြန္ျပည္နယ္အတြင္းက ကုိလုိနီအေဆာက္ 
အအုံတခ်ဳိ႕ကို အနီးကပ္ေလ့လာခြင့္ ေပးဖို႔ 
ကေတာ့ ေဆာင္ရြက္ေပးႏိုင္ေပမယ့္ တခ်ဳိ႕ 
အေဆာက္အအုံေတြက ကန႔္သတ္နယ္ေျမ 
ေတြ ျဖစ္ေနတယ္၊ အစိုးရအဖြဲ႕႐ုံးက နာရီစင္ 
ကေတာ့ လုံၿခံဳေရးအရ လုံးဝခြင့္ျပဳ ပးလို႔ 
မရပါဘူး""ဟု ၎က ေျပာသည္။

က်န္ရွိေနေသာ ကိုလိုနီအေဆာက္အအုံ 
အခ်ဳိ႕ကို ခရီးတိုအျဖစ္ ေဆာင္ရြက္ႏိုင္ရန္ 
အတြက္ သက္ဆုိင္ရာဌာနျဖစ္ေသာ ဟုိတယ္ 
ႏွင့္ ခရီးသြားၫႊန္ၾကားမႈဦးစီးဌာနမွ အေဆာက္ 
အအုံမ်ားႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး အေသးစိတ္ 
အခ်က္အလက္ကုိ ျပဳစုေပးရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း 
ဆက္လက္ေျပာသည္။

ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕ႏွင့္ သက္ဆိုင္ရာ 
ဟုိတယ္ႏွင့္ခရီးသြားဝန္ႀကီးဌာနတုိ႔ ပူးေပါင္း 
ကာ ေရွးေဟာင္းအေဆာက္အအုံမ်ားကို 
လည္ပတ္ေလ့လာခြင့္ျပဳပါက ျပည္တြင္းခရီး 
သြားလုပ္ငန္းအတြက္ အက်ဳိးရွိမည္သာမက 
ဝင္ေငြလည္း ရရွိလာမည္ျဖစ္ေၾကာင္း ျပည္ 
နယ္လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ေဒၚ ခိုင္ခိုင္လဲ့ 
(သထုံ- ၁) က ေျပာသည္။

''ခရီးသြားအဖြဲ႕ေတြက ဘယ္ေနရာကို 

ခရီးတိုသြားခ်င္တယ္ဆိုၿပီး ဆြဲတာထက္ 
ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕နဲ႔ သက္ဆိုင္ရာဌာန 
ေတြက မြန္ျပည္နယ္မွာေတာ့ ဘယ္ေနရာ၊ 
ဘယ္အေဆာက္အအုံေတြကို ေလ့လာခြင့္ 
ျပဳထားတယ္ဆိုၿပီးေတာ့ အရင္ခ်ျပေပးသင့္ 
ပါတယ္""ဟု ၎ကေျပာသည္။

ေမာ္လၿမိဳင္ၿမိဳ႕သည္ ၁၈၂၇ ခုႏွစ္ 
ကတည္းက အဂၤလိပ္လက္ေအာက္သို႔ က် 
ေရာက္ခဲ့ေသာေၾကာင့္ ကိုလိုနီေခတ္လက္ 
က်န္ အေဆာက္အအုံမ်ားစြာ က်န္ရွိခဲ့ၿပီး 
ေရွးေဟာင္းယဥ္ေက်းမႈကို ျပသႏိုင္ေသာ 
လက္ရာမ်ားစြာရွိေၾကာင္း ဆက္လက္ေျပာ 
သည္။

ျပည္နယ္အစုိးရ႐ံုးဝင္းအတြင္းရိွ နာရီစင္ 
မွာ အဂၤလန္ဘုရင္ Edward VII အား 
ဂုဏ္ျပဳသည့္အေနျဖင့္ ၁၉၁၂ ခုႏွစ္တြင္ 
ျမန္မာႏိုင္ငံ၌ အေစာဆုံး စတင္ေဆာက္လုပ္ 
ခဲ့ေသာ အေဆာက္အအုံတစ္ခုျဖစ္ေၾကာင္း 
သိရသည္။
 (ကုိးကား- ဟသၤာမီဒီယာ )

  သထံုၿမိဳ႕နယ္၊ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ဦးေအာင္ေက်ာ္သူ တင္သြင္းခဲ့ 
ေသာ ေမာ္လၿမိဳင္တကၠသုိလ္တြင္ဘြဲ႕ရၿပီးေသာ လူငယ္မ်ားအတြက္ ဘြဲ႕လြန္သင္တန္းမ်ား 
တက္ေရာက္ႏုိင္ရန္ စီစဥ္ေဆာင္ရြက္ေပးသင့္ေၾကာင္း တုိက္တြန္းသည့္အဆုိကုိ အတည္ 
ျပဳခဲ့သည္ဟု သိရသည္။  မြန္ျပည္နယ္ ၀န္ႀကီးခ်ဳပ္ ေဒါက္တာေအးဇံက ယင္းအဆိုသည္ 
၂၀၀၈ ဖြဲ႕စည္းပံုအေျခ ခံဥပေဒျပ႒ာန္းခ်က္အရ ျပည္ေထာင္စုႏွင့္သာ သက္ဆုိင္ေၾကာင္း 
တင္ျပေသာ္လည္း လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ေဒၚတင္အိက  ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္တြင္ ဆက္လက္ 
ေဆြးေႏြးေစခဲ့ၿပီး အဆုိကုိမဲခြဲဆံုးျဖတ္ရာတြင္ အတည္ျပဳသူ (၁၂) ဦး၊ မွတ္တမ္းတင္ရန္ 
(၈) ဦး၊ ၾကားေနသူ (၇) ဦးျဖင့္ အတည္ျပဳခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။ 
(ကုိးကား- www.facebook.com/thanlwintimes/ www.7daydaily.com )

  မႏၲေလးတုိင္းလႊတ္ေတာ္မွ ဥပေဒမ်ား ေလ့လာသံုးသပ္ျပင္ဆင္ေရးဆြဲေရးအဖြဲ႕ 
ဖြဲ႕စည္းရန္ တုိင္းလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးေအာင္ေက်ာ္ဦးက ေဖေဖာ္၀ါရီ  ၁၈ ရက္ လႊတ္ေတာ္ 
အစည္းအေ၀းတြင္ တင္ျပခဲ့သည္။ ယင္းေကာ္မတီကုိ တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္က 
ျပ႒ာန္းထားေသာ ဥပေဒ၊ နည္းဥပေဒမ်ားကို ေခတ္ႏွင့္ေလ်ာ္ညီစြာ ျပင္ဆင္ျဖည့္စြက္ 
ႏုိင္ရန္ႏွင့္ ဥပေဒၾကမ္းမ်ားေရးဆြဲႏိုင္ရန္ ဖြဲ႕စည္းမည္ျဖစ္ေၾကာင္း သိရသည္။ 
(ကုိးကား-http://www.7daydaily.com)

မြန္ျပည္နယ္အစိုးရ႐ုံးရွိ   နာရီစင္ကို   

လုံၿခံဳေရးအရ   ေလ့လာခြင့္မျပဳ
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သတင္းတို


